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Protokoll 6/07 
 
 
Møte: Rådet for funksjonshemmede  
Møtested: Bydelsadministrasjonen, Markveien  

Møtetid: Tirsdag 11. desember 2007 kl. 17.00-17.50  
  

 

   
 
 
Opprop 
Til stede: Brigitte Alnæs, V (bydelsutvalgets representant) møteleder, Ole Einar Olsen 
(Multippel skleroseforeningen, FFO), Helge Havnegjerde (Blindeforbundet, SAFO), Petter 
Bøe (Landsforeningen for Pårørende innen Psykiatri, LPP)  
 
Forfall: Erik Halseth (Norsk forening for cystisk fibrose, FFO), Peter Kleinert 
(Afasiforeningen, FFO), Mari Hetland Nilsen, A (bydelsutvalgets representant),  
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent uten merknader. 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet godkjent. 
 
Informasjon  
Gjennomgang av protokoll fra bydelsutvalgets møte 22. november og sakskart til møte 18. 
desember 2007.12.13 
 
Psykisk helse- det vil bli gjennomført brukerundersøkelse i bydelen våren 2008. 
 
Eventuelt 
Helge Havnegjerde informerte om at lovforslag om funksjonshemmedes rettigheter har vært 
ute på høring, og at det ikke vil bli foreslått at diskriminering av funksjonshemmede med 
hensyn til kjøp av varer og tjenester og IKT vil bli tatt inn i straffeloven.  
 
Han oppfordret medlemmene av rådet til å abonnere på nyhetsbrev fra 
Dokumentasjonssenteret  (www.dok.no). 
  
Saker behandlet under møtet: 
 
Sak 14 /07  Protokoll fra møte i Rådet for funksjonshemmede 13. november 2007 ................. 1 
Sak 15 /07  Bydelsdirektørens budsjettforslag 2008.................................................................. 1 
 
 

Bydel Grünerløkka  Postadresse: Telefon:  02 180 
Bydelsadministrasjonen  Postboks 2128 Grünerløkka Telefaks: 23 42 26 01 
http://www.bga.oslo.kommune  0505 Oslo 
  e-post: postmottak@bga.oslo.kommune.no 

     

 
 
 

    
    
Bydelsadministrasjonen    
    
    

 

    

 
 

http://www.doc.no/


 
 
 
 
 
 
 

 
ii



Sak 14 /07  Protokoll fra møte i Rådet for funksjonshemmede 13. 
november 2007 

 
Vedtak: 
Protokollen enstemmig godkjent med merknad fra Ole Einar Olsen om at Multippel 
skleroseforeningen hadde foreslått ham som kandidat ved ny oppnevning av rådet. 
 

Sak 15 /07  Bydelsdirektørens budsjettforslag 2008 
 
Hermund Urstad, fungerende avdelingssjef helse og sosial, redegjorde for bydelsdirektørens 
budsjettforslag for sosialtjenesten/kvalifisering (funksjonsområde 1), pleie og omsorg 
(funksjonsområde 3) og økonomisk sosialhjelp ((funksjonsområde 4). 
 
Ole Einar Olsen stilte spørsmål om hvor mye det er budsjettert med til TT-kjøring i 2008 i 
forhold til 2007, og hvor mye som blir brukt i forhold til vedtatt budsjett. 
 
Administrasjonen vil svare per e-post.   
 
Vedtak: 
Administrasjonens redegjørelse tatt til orientering. 
  
 
Oslo 13.12.2007 
 
 
 
Eigil Jakobsen 
sekretær 
Rådet for funksjonshemmede 
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